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Problematiku využití přímých a strukturálních plateb měli na programu zemědělci v rámci
semináře  pořádaného Krajskou radou zemědělského svazu Libereckého a  Ústeckého kraje.
Seminář se konal koncem minulého týdne v Kravařích. Zemědělci měli možnost konzultovat
problematiku využití přímých a strukturálních plateb s Vlastimilem Zíkou, předsedou krajské
rady zemědělského svazu, i s Radimem Zikou, členem rady kraje. „S blížícím se vstupem do EU
Liberecký  kraj  zaznamenal  obrovský  nárůst  žádostí  na  podporu  projektů.  Možnosti  podpory
zemědělství  bohužel nejsou nijak velké,  krajský rozpočet nemůže suplovat rozpočet státní.  Jeden
z projektů, kterým se Liberecký kraj snaží zlepšit situaci v agrárním sektoru, je Agrární poradenské
informační centrum, které je zaměřeno na komplexní servis od pomoci s přípravou projektů až po
informace  například   o  aktuálních  cenách  skotu  na  trhu.“   Dále  se  hovořilo  o  pravidlech
poskytování  podpor  Horizontálního  plánu  rozvoje  venkova,  ale  i  o  pravidlech  Operačního
programu, aktuální situaci v zemědělství či vývoji podpor v zemědělství v ČR a EU. „Ocenil jsem
aktivní přístup a manažerské myšlení zemědělců. Rovněž kladně hodnotím spolupráci se zemědělci a
věřím, že zastoupení Libereckého kraje v Bruselu přinese nové podněty a možnosti i do agrárního
sektoru,“ uzavřel Radim Zika.


